
Please read and retain for future reference.

•	 Ensure the appliance is in placed on a horizontal, even and stable surface.
•	 Verify that the mains voltage is the same as that indicated on the rating plate 

on the appliance before use.
•	 Make sure that you always use a grounded wall socket to connect the appliance. 

Never use the extention cord as power connection.
•	 	Always remove the plug from the wall socket when the appliance is not in use.
•	 	Remove the plug from the wall socket by pulling the plug, not the power cord.
•	 	Make sure that the appliance, the power cord and plug do not make contact 

with water.
•	 	Make sure that the appliance, the power cord and plug do not make contact 

with hot surface, such as a hot hob or naked flame.
•	 	Check the appliance’s power cord regularly to make sure it is not damaged. 

Do not use the appliance if the power cord is damaged. If the power cord is 
damaged, it must be replaced by an electrical technician or a person with 
similar qualification, in order to avoid any hazards. 

•	 	Never use the appliance in the vicinity of flammable material.

SAFETY INSTRUCTION - GENERAL

SAFETY INSTRUCTION - ELECTRICITY AND HEAT

•	 Use this appliance solely in accordance with these instructions.
•	 This appliance is for household use only, not for commercial purpose.
•	 Remove all packaging material from the appliance before use.
•	 This appliance shall not be used by children of 0 to 8-year old.
•	 This appliance can be used by children older than 8-year old and persons with 

reduced physical, sensory or mental capabilities or lack of experience and 
knowledge, but only if they have been given supervision or instruction concerning 
use of the appliance in safe way and understand the hazards involved.

•	 Children should be supervised to ensure that they do not play with the appliance.
•	 Cleaning and maintenance must not be done by children.
•	 Have any repairs carried out solely by a qualified electrician. Never try to 

repair the appliance yourself.
•	 Do not handle the plug or appliance with wet hands.
•	 Do not immerse the main body in water.
•	 Children shall not play with the appliance.
•	 Do not leave the appliance unattended when connected to the mains supply.
•	 Only use the attachments/accessories supplied with the product.

•	 Do not pick up the appliance if falls into water. Remove the plug from the 
socket immediatedly. Do not use the appliance again.

•	 Never immerse the appliance, the power cord or the plug in water or any 
liquid.

•	 Do not move the appliance while its switched on.
•	 	Please fill the cleaning tank with clean room temperature water before use. 

Do not operate the appliance when the cleaning-tank is empty.
•	 Automatic running time is 5 minutes per cycle.
•	 Water temperature may rise after operation. It is recommend to change to use 

clean room temperature water everytime before use.
•	 To prolong the service life of the appliance, please DO NOT operate the 

appliance continuously for a long time. We suggest after 5 minutes operation, 
please at least wait for 15 minutes, let the appliance cool down before 
continue using it.

•	 Do not ever use alcohol, gasoline or flammable solution into cleaning tank to 
avoid a fire or explosion.

•	 Do not use mineral acids, these could damage the tank.
•	 Clean the appliance thoroughly after use 
	 (please refer to “Cleaning and Maintenance” section).
•	 Do not get wet on the power cord connector during filling the water and cleaning.

SAFETY INSTRUCTION - DURING OPERATION

MODEL NO.: GUC30B

30W

Eyeglasses 
Ultrasonic Cleaner
超聲波眼鏡清洗機

A GILMAN GROUP BRAND

1.	 Lid
2.	 Cleaning tank
3.	 Housing
4.	 On/ Off button
5.	 Indicator light
6.	 Power cord connector
7.	 Power cord
8.	 Plastic basket with handle

PRODUCT OVERVIEW

ITEMS NOT SUITABLE FOR ULTRASONIC CLEANING
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Small items accessories - Plastic basket with handle

When small items or accessories to be cleaned. Put the items into plastic basket, 
open and then hold the handle and place the basket into the cleaning tank, fill 
clean room temperature water to Max. line before operation. 	
Frictions between the item and the tank can be reduced.

Soft jewelery such as pearls or jewelery or 
eyeglasses made of:
- Emerald     - Diamond        - Wood
- Ivory           - Crystal           - Natural materials
- Coral          - Hawksbill
- Agate          - Horn
- Seashells   - Leather

These items are too soft and may scratch and 
loosen during cleaning.

- Welded or plated metal items.
- Glued items.

It may enlarge gaps of these objects during 
cleaning.
This can cause the joints to come apart of 
the objects.

- Non water proof watch,
- Watch caliber

Cannot be cleaned inside water to avoid 
damage.

APPLICATIONS

CLEANING AND MAINTENANCE
Tips: Clean the appliance after every operation.

• Unplug and empty the cleaning tank after using, do not keep water in the 	
	 cleaning tank after use.

• Wipe the cleaning tank and housing with dry towel before storage.

• Keep the appliance at a cool and dry place.

PRODUCT SPECIFICATIONS
Model no.: 	 GUC30B
Voltage: 	 220-240V~
Frequency: 	 50/60Hz
Power :	 30W
Product dimension : 188 (W) x 97 (H) x 85 (D) mm
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6.	To stop cleaning during operation, press “ On/ Off” button. 
7.	When the cleaning process is finished, unplug the power supply. 

Open the lid and take out the object. (Pic.5) Empty the cleaning tank 
by pouring the water out  from the front of the appliance and avoid 
getting wet of the power cord connector. (Pic.6)

Note: Please always fill the cleaning tank with clean room temperature water 
before use. Do not operate the appliance when the cleaning-tank is empty.
Note: Water temperature may rise after operation. It is recommend to change 
to use clean room temperature water everytime before use.
Note: To prolong the service life of the appliance, please DO NOT operate the 
appliance continuously for a long time. We suggest after 5 minutes operation, please 
at least wait for 15 minutes, let the appliance cool down before continue using it.
Note: During cleaning, you can hear the “ZIZI” sounds, it means the ultrasonic 
cleaning is working.

Pic.1a

Pic.4 Pic.5

Pic.1b Pic.3

Pic.6

Pic.2

• The list below common items can be cleaned by ultrasonic.

Attentions: It is recommended to check with the supplier whether the item is 
suitable for ultrasonic cleaning before use.
Attentions: Ultrasonic cleaning may cause damage of coating on the eye-
glasses. Please recommend to check with your eyeglasses service provider 
before use this device.

OPERATING INSTRUCTION
1.	Open the lid and fill the cleaning tank with clean room temperature water. The 

water should cover the article to be cleaned, but do not exceed “Max” mark 
line. (350ml) (Pic.1a & 1b)

2.	When small items or accessories to be cleaned. Put the items into plastic 
basket, open and then hold the handle and place the basket into the cleaning 
tank. Frictions between the item and the tank can be redused. (Pic.2)

3.	Close the lid and connect the power cord to the power cord connector of the 
appliance backside. (Pic.3)

4.	Connect power plug to the power supply and press “ On/ Off” button to start 	
cleaning. (Pic.4)

5.	The blue indication light turns on and it will automatically stop after 5 minutes	
with the blue light off.
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安全指引 - 一般安全

安全指引 - 電子和熱能產品

- 請按照這些說明事項, 使用本產品。

- 本產品僅供家用，不作商業用途。

- 使用前，請將所有包裝材料拆除。

- 0至8歲的兒童不應使用本產品。

- 超過8歲的兒童可使用本產品，但請勿由肢體不健全、感覺或精神上有障礙或	

	 缺乏相關經驗和知識的人使用，除非有負責他們安全的人對他們使用本產品進	

	 行監督或指導。

- 請務必看顧好兒童，以確保他們不玩耍本產品。

- 兒童不應清潔或維修本產品。

- 當需進行任何維修，必須由專業維修人員進行維修。永遠不要嘗試自己修理本	

	 產品。

- 手濕時不可以接觸電源插頭或本機。

- 主機不可以浸入水中。

- 兒童不可以把玩本機。

- 本機開著後不可以無人監管。

- 只使用隨機附送的配件。

- 請把本產品放置在平穩的表面上使用。

- 使用相符的電源和電壓，以防止觸電。

- 本產品只能使用帶接地線的電源插座。永不可使用延長電線插座於本機上。

- 當本產品不使用時，請從牆上的插座中拔掉插頭。

- 從牆上插座中拔掉插頭時，應拿著插頭而不是電源線。

- 確保本產品、電源線和插頭不與水接觸。

- 確保本產品、電源線和插頭不接觸發熱表面，如明火。

- 定期檢查本產品的電源線以確保其沒有損壞。如果電源線損壞，請勿使用其產	

	 品，並須由專業維修人員來更換，以避免出現任何危險。

- 切勿在易燃材料附近使用本產品。

閱讀下列說明事項並請妥善保管，以供日後參考。

安全指引 - 操作期間

- 如果本產品落入水中，立即從牆身插槽中拔下插頭，並且不要再次使用本產品。

- 切勿將本產品、電源線或插頭浸入水中或其他液體中。

- 當本產品運作時，請勿隨意移動本產品。

- 使用前，請先注入乾淨室溫水才可開啟。禁止不注水情況下開啟操作及乾燒清	

	 洗機內格會損壞本機。

- 每次自動清洗操作時間為5分鐘。

- 運作後，會產生水溫升情況，建議使用乾淨室溫水。

- 為了能保護及延長本機的壽命，請勿長時間連續操作本機。建議在連續操作5分	

	 鐘後，等待至少15分鐘，待本機完全冷卻，才繼續使用。

- 切勿在清洗機內格使用酒精，汽油或易燃液體以避免火災或爆炸。

- 切勿使用無機酸，以免損壞水箱。

- 使用後徹底清潔本產品 (請參閱“清潔和保養”部份)

- 請勿在注水/清潔時弄濕電線插頭入口位。

1.	蓋子
2.	清洗機內格
3.	外殼
4.	開/關按鈕
5.	指示燈
6.	電源線槽
7.	電源線
8.	塑膠籃連手柄 (細物件用)

部件示意圖

不適用於超聲波清潔的物品
柔軟的珍珠首飾或以下材料製成的珠寶或眼鏡
-翡翠             -水晶          -木材
-象牙             -鑽石          -天然材料
-珊瑚             -玳瑁
-瑪瑙             -牛角
-貝殼類         -皮革

這些物品比較柔軟，在清洗過程中可能會劃花或
會引致鬆脫情況。

-焊接或電鍍物品
-黏膠物品

超聲波清洗會擴大這些物品的隙縫，
令物品的聯合位分離。

-非防水錶
-錶玉

這種物品不能放於超聲波清洗機內清洗，會破
壞錶件的。

細物件用的塑膠籃連手柄
當清潔細小物品或配件時。將物品放進塑膠籃內，然後打開及握著手柄將塑膠
籃放在清洗機內格，再蓋上手柄，以減少物品與清洗機內格之間的摩擦，才注
入乾淨的水進行清洗。
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以下圖表列出了常見可以使用超聲波清洗的物件

印章，筆頭等
假牙，牙刷，

電動剃鬚刀頭，剃刀片

戒指，項鍊，
手鐲，耳環

太陽眼鏡，眼鏡

金屬餐具，
金屬配件，錢幣

注意：建議先與供應商核實物件是否適合超聲波清洗。

注意：超聲波清洗後，可能會損壞眼鏡，建議先與眼鏡供應商核實眼鏡是否適合
超聲波清洗。

使用說明

1.	打開蓋子，將乾淨的水注入清洗機內格。浸入待清潔的物品後，水位不要超
過最高水位線 (350毫升)。(圖1a 及 圖1b) 

2.	當清潔細小物品或配件時。將物品放進塑膠籃內，然後打開及握著手柄將塑
膠籃放在清洗機內格，再蓋上手柄，以減少物品與清洗機內格之間的摩擦，
才注入乾淨的水進行清洗。(圖2)

3.	關閉蓋子並將電源線連接主機背面的電源線槽。(圖3)
4.	然後將電源插頭接通電源，按下“開/關”按鈕以開始清洗。 (圖4)
5.	藍色指示燈亮，在5分鐘後藍色指示燈自動熄滅，即完成清洗程序。
6.	若中途想停止清洗，請按一下“開/關”按鈕。
7.	清洗過程結束後，拔掉電源插頭。打開蓋子取出物件 (圖5)。將水

從清洗機內格前方倒出，以免弄濕電源線槽。 (圖6)

清潔及保養
提示： 每次使用後， 請清潔本機。
- 使用後請拔掉電源線並清空清洗機內格內的水，不要將水存放在清洗機內格內。
- 儲存前，用乾毛巾擦拭清洗機內格和外殼。
- 將本產品放在陰涼乾燥的地方。

產品規格 
 
型號	 : GUC30B
電源	 : 220-240V~
頻率	 : 50/60Hz
功率	 : 30瓦
產品尺寸	 : 188(闊) x 97(高) x 85(深)毫米

圖1a

圖4 圖5

圖1b

圖6

圖2 圖3

注意 : 運作後，會產生水溫升情況，建議使用乾淨室溫水。
注意 : 為了能保護及延長本機的壽命，請勿長時間連續操作本機。建議在連續	
操作5分鐘後，等待至少15分鐘，待本機完全冷卻，才繼續使用。
注意 : 在清洗過程中，會有“ZIZI”聲響，這代表本產品正在進行超聲波清洗	
工作。

太平家庭電器
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注意 : 在使用前，請先注入乾淨室溫水才可開啟。禁止不注水情況下開啟操作及
乾燒清洗機內格會損壞本機。


